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Zateplují se mateřské školy, pokračuje regenerace nového sídliště

Od ledna letošního roku byly v Klášterci nad Ohří uskutečněny investiční projekty v celkové hodnotě přes 26 milionů 
korun, téměř 15 milionů přitom město obdrželo z dotací - nejvíce ze Státního fondu životního prostředí.
Na jaře bylo zrekonstruováno a slavnostně otevřeno dopravní hřiště na sídlišti Petlérská. Stavbu, jejíž náklady dosáhly 
zhruba 2 milionů korun, realizovala společnost mmcité + a.s. Náklady na rekonstrukci dopravního hřiště byly kompletně 
hrazeny z rozpočtu města. „V současné době vyhodnocujeme připomínky občanů a zvažujeme nejvhodnější způsob oplocení 
hřiště,“ říká starostka města Kateřina Mazánková. V úvahu podle ní připadá oplocení celého hřiště např. živým plotem, 
umístění sítí kolem jednotlivých sportovišť apod. Cyklisté jistě zaznamenali úpravu povrchu cyklostezky u železničního 
mostu, kterou realizovala fi rma Marius Pedersen a.s. v červnu. Úprava nekompaktního povrchu narušeného povětrnost-
ními vlivy byla taktéž fi nancována z městského rozpočtu a stála 122.000 Kč.                                              pokračování na str. 2. V poslední době strážníci MP prověřují 

oznámení občanů týkající se podomního 
prodeje, zejména nabídky „výhodněj-
ších cen“ energií. Při prověřování těchto 
oznámení prodejci tvrdí, že nic nenabízí, 
pouze provádějí průzkum u domácností 
s cílem zjistit, jaké dodavatele domácnos-
ti využívají. Dle zjištění strážníků takto 
pouze obcházejí platnou legislativu, ne-
boť  z provedených šetření jednoznačně 
vyplývá, že po zjištění, jakého dodavatele 
domácnosti využívají, nabídnou jiného, 
„výhodnějšího“ dodavatele. Dle platné-
ho tržního řádu se jedná o klasický po-
domní prodej, který je defi nován jako 
„prodej mimo provozovnu určenou k 
tomuto účelu kolaudačním rozhodnutím 
podle stavebního zákona, provozovaný 
formou pochůzky (obchůzky), při němž 
je potenciální uživatel zboží nebo služeb 
bez předchozí objednávky vyhledáván 
prodejcem z okruhu osob mimo veřejně 
přístupná místa, zejména obcházením 
jednotlivých domů, bytů apod“., což 
tito prodejci nesplňují.  Městská poli-
cie všechny zjištěné případy postupuje 
správnímu orgánu obce, jako podezření 
ze spáchání přestupku, kde hrozí sankce 
až 30 000,- Kč. 
Občany touto cestou vyzývám, aby ne-
podlehli manipulativnímu jednání ze 
strany prodejců, aby se s nimi pokud 
možno nebavili a na místo přivolali hlíd-
ku městské policie. Jenom tak lze přede-
jít pozdějším nepříjemným situacím v 
souvislosti s uzavřenou smlouvou.    

-Petr Hörbe, velitel MP- 

Skončil další úspěšný ročník Kláštereckých hudebních pramenů
Město Klášterec nad Ohří, Zámek Kláš-
terec nad Ohří, základní umělecká škola 
a agentura Subiton uvedly ve dnech 6. 
- 12. července 2015 11. ročník letního 
hudebního festivalu a houslových kurzů. 
Klášterecké hudební prameny zahájil 7. 
července Jaroslav Svěcený společně s vy-
nikajícím varhanistou Josefem Popelkou 
v partnerské obci Grossrückerswalde. 
První festivalový koncert (8.7.) na kláš-
tereckém zámku byl zahájen hejtmanem 
Ústeckého kraje Oldřichem Bubeníč-
kem a starostkou města Kateřinou Ma-
zánkovou. V podání Jaroslava Svěceného 
a vynikajícího klavíristy Václava Má-
chy znělo renesančním sálem Baroko. 
Čtvrteční večer (9.7.) na kláštereckém 
zámku byl bez nadsázky pohádkový. V 
koncertním galaprogramu s názvem Po-
hádka klášterecké noci se představili tři 
špičkoví akordeonisté Ladislav Horák, 
Markéta Laštovičková a Milan Řehák, 
kteří s houslistou Jaroslavem Svěceným 
otevřeli posluchačům svět hudby po-
hádek a velkého muzikantského tem-
peramentu. Mimo jiné zámeckým ná-
dvořím zazněla hudba k pohádce Princ 
Bajaja od Václava Trojana. Nejzářivějším 
diamantem koncertu byla bezesporu 
hvězda světového formátu, operní pěv-
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Kino Egerie
zůstane uzavřené

Rekonstrukce kláštereckého kina byla 
rozdělena na několik etap. „Vůbec první 
otázkou bylo, zda v rekonstrukci pokračo-
vat nebo ne,“ vyjádřila se k místnímu kul-
turnímu stánku starostka města Kateřina 
Mazánková. „Po souhlasném rozhodnutí 
se začalo první etapou, ve které byla poří-
zena nová obrazová a zvuková technika. 
Druhá etapa má v plánu zateplení budovy, 
aby se zajistily energetické úspory, protože 
tato budova je nejméně hospodárným ob-
jektem, který má město ve svém vlastnic-
tví. Co se týká energetických úniků, tak ty 
se zde objevovaly úplně všude. Třetí etapou 
je rekonstrukce interiéru spojená s hygie-
nickými a požárními požadavky. Kino by 
v tuto chvíli, tak jak je připravené, nemoh-
lo být už dále schopné provozu. Proto se 
radě města a posléze zastupitelstvu města 
předložil projekt, který řeší interiér kina 
ve smyslu dodržení požadavků hygieny, 
požárních předpisů a všech legislativních 
procesů. Zastupitelstvo přijalo usnesení, 
že se uvolní 10 milionů z fi nanční rezervy 
města, ve které tak zůstane necelých 17 mi-
liónů Kč.“                             více na straně 3.

Městská policie 
varuje!

Veřejné projednání návrhu územního 
plánu Klášterce nad Ohří proběhne ve 
středu 2. září 2015 od 16 hodin v Kul-
turním domě v Klášterci nad Ohří. Bliž-
ší informace najdete na úřední desce na 
www.klasterec.cz a v příštím čísle Kláš-
tereckých novin.

Seznamte se s 
územním plánem

Loňský ročník knihovnické regionální 
akce „Města čtou“ se ukázal jako dob-
rý nápad. Do „kočovného“ knihov-
ního stanu a na každodenní kulturní 
akce zavítalo za týden více než 330 lidí. 
Letos se akce účastní i více knihoven 
regionu, celkem 14, ve městech i ob-
cích. Proto se letošní ročník jmenuje 
„Města a obce čtou“ a přináší opět 
možnost zažít a vidět něco neobvyk-
lého. A tak i letos bychom vás rádi po-
zvali do naší putující knihovny.
Knihovnický stan bude v Klášterci 
nad Ohří od 7. do 13. srpna. Umís-
těný bude v blízkosti zámku v areálu 
zámeckého parku tak, abyste ho ne-
přehlédli. K dispozici bude opravdu 
široký záběr knih, ale i příjemné pose-
zení na sedacích vacích a v závěsných 
sítích. Přijďte si užít pohody. Od 10 do 
17 hodin se na vás budou těšit knihov-
nice klášterecké knihovny. Budou se 
těšit o to více, neboť knihovna bude 
v tomto a následujícím týdnu zavřená 
kvůli inventarizaci knih. 
Samozřejmě i letos jsme pro vás při-
pravili na každý den něco zajímavého. 
Od 16 hodin budou u stanu, nebo 
přímo v něm, probíhat scénická čtení, 
knihovnický workshop nebo zajímavá 
hudební vystoupení. Těšit se můžete i 
na přednášku z genealogie, nabízené 
zábavnou formou, a zjistit tak něco o 
svých předcích. Zkrátka kultury bude 
dost a dost, vstupné je zdarma, a tak 
už jen koukejte dorazit.
Podrobnosti o knihovnickém stanu, 
doprovodných akcích a časech se do-
zvíte z plakátů rozvěšených po městě, 
případně na webu a facebookovém 
profi lu městské knihovny.              -mb-

Zajímavý projekt je 
podruhé v Klášterci

kyně a herečka Soňa Červená. Pátý večer 
festivalu Klášterecké hudební prameny 
(10.7.) patřil dlouho očekávanému a 
týdny beznadějně vyprodanému pro-
jektu Vivaldianno 2015 – Město zrcadel. 
Producentem a autorem projektu je Mi-
chal Dvořák, kterého na kláštereckém 
pódiu rádi vídáme každý rok, stejně jako 
sólisty koncertu Jaroslava Svěceného s 
dcerou Julií, jež předvedli famózní vý-
kon. Novou tváří byla pro nabité nádvoří 
zámku půvabná a charismatická violon-
cellistka Terezie Kovalová. Více než 450 
diváků sledovalo tuto show plnou emo-

cí, energické hudby, vyslechlo příběh o 
životě Antonia Vivaldiho a bouřlivým 
potleskem a standing ovation si vyžá-
dalo dva přídavky. Páteční večer skončil 
tradičně dech beroucí a nejoblíbenější 
skladbou Bengal Fire. Téměř dvě stov-
ky návštěvníků naplnily předposlední 
den festivalu barokní kostel Nejsvětější 
Trojice, aby mohly zhlédnout hvězdu 
světového renomé, japonskou houslist-
ku Yuzuko Horigome. Někteří si v hlavě 
chtěli uchovat tuto klasickou hudbu a 
odešli do svých domovů, jiní vyčkali na 
druhý večerní koncert zcela odlišného 
formátu. Více než 400 obsazených míst v 
hledišti opět přivítalo na nádvoří zámku 
Cigánské diabli a Jaroslava Svěceného. 
Večerem zněl Uherský tanec, hudba z 
fi lmů Schindlerův seznam a Cigáni jdou 
do nebe, ale i Bach či Vivaldi. Tečkou 
na závěr nemohlo být nic jiného než 
Čardáš, který opět zvedl diváky k ne-
konečnému potlesku. V závěrečný den 
festivalu předvedli své umění účastníci 
mistrovských kurzů, které jsou nedíl-
nou součástí festivalu. Večer 11. ročník 
zakončil jeden z vybraných kurzistů. Na 
pódiu se potkal s Jaroslavem Svěceným, 
Julií Svěcenou, kterou jste již mohli vidět 
jako jednu ze sólistek Vivaldianna 2015, 
a doprovodu se ujal komorní orchestr 
Virtuosi Pragenses.                        -av, rony-
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V současné době probíhá na MŠ Školní realizace zateplení, výměna oken a oprava střech
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Policie informuje...

Z výtržnictví je podezřelý 27letý muž 
z Klášterce nad Ohří. Na lavičce v ulici 
Pionýrů si totiž stahoval kalhoty a ob-
nažoval se před dalšími lidmi. Uvedené 
jednání nyní vyšetřují policisté z míst-
ního obvodního oddělení.

Stahoval si kalhoty

zdroj: TS Policie ČR

Škodu za téměř 38 tisíc korun způ-
sobil neznámý pachatel ženě bydlící v 
Klášterci nad Ohří, v Lípové ulici. V 
době, kdy nebyla doma, vnikl dovnitř 
a ze sekretáře sebral obálku s hotovostí. 
Po totožnosti pachatele nyní pátrají po-
licisté z místního obvodního oddělení. 
Skutek vyšetřují jako krádež, porušo-
vání domovní svobody a neoprávněné 
opatření, padělání a pozměnění plateb-
ního prostředku.

Přišla o peníze

Množí se případy, kdy dochází k 
narušování provozu některých typů 
bankomatů tím způsobem, že je na ně 
nainstalováno tzv. skimovací zařízení. 
Za pomoci zařízení pak lze pohodlně 
zkopírovat data z platebních karet a tím 
je zneužít, aniž by o tom majitel věděl. 
S uvedeným případem se setkal muž z 
Kadaně, který si přišel vybrat peníze z 
bankomatu v Klášterci nad Ohří. Ski-
movací zařízení tam nalezl a ihned o věci 
vyrozuměl policii. V druhém případě se 
dozvěděl poškozený až od pracovníků 
bankovního úřadu, že se kdosi několi-
krát pokoušel v cizině vybrat z jeho účtu 
finanční hotovost. V případě, že se s 
obdobným případem setkáte, neváhejte 
a okamžitě informujte policii nebo po-
bočku bankovního ústavu.

Chraňte své úspory

ŘÁDKOVÁ

INZERCE

Prodám byt 1+1 v Klášterci nad Ohří, 
Lipová ulice, 2. p. (bez realitní kancelá-
ře). Cena dohodou. 
Tel: 723 894 620, 2819 60 840 

Nabízím k pronájmu garsoniéru po 
rekonstrukci. Nové štuky, malby, kou-
pelna s vanou (dlažba, obklad). 
1.NP. Nájemné 5000/měs.. včetně 
energií + el. na nájemce (cca 200 Kč/
měs.). Kauce nutná!
Tel: 724 185 746

VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ

Bližší informace naleznete na www.klasterec.cz

Město Klášterec nad Ohří, Rada města
ve smyslu § 102, odst.2., písm.b), zákona 128/2000 Sb.,o obcích,

ve znění pozdějších předpisů a § 166 odst. 2 a odst. 3 zákona 561/2004 Sb., 
o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání 

(školský zákon), v platném znění, 

vyhlašuje konkurzní řízení na vedoucí pracovní místo 

ŘEDITELE/ŘEDITELKY PŘÍSPĚVKOVÉ ORGANIZACE
Mateřská škola, Klášterec nad Ohří, Lípová 570, příspěvková organizace.

Pronajmu byty v Klášterci nad Ohří 

následujících velikostí: garsoniera, 2+1, 
3+1. Dlouhodobá nájemní smlouva. 
Kontakt  777 818 144.

Od 1. července 2015 na základě platné 
smlouvy mezi městem Klášterec nad 
Ohří a Kláštereckou kyselkou dochází 
v Klášterci nad Ohří k uvedení do pro-
vozu tzv. „malých technických služeb.“ 
Ještě než tato fi rma vůbec začala praco-
vat, už se na ní snášely pochybnosti, zda 
je vůbec potřeba a zda si bude plnit své 
závazky tak, jak má. Nejvíce je v součas-
nosti kritizovaná za to, že nezvládá seká-
ní trávy ve městě. Na facebookovém fóru 
je pranýřovaná ze všech možných stran, 
a proto jsme zašli za místostarostou měs-
ta Jaroslavem Ježkem, aby nám vysvětlil, 
jak se k této situaci staví město a jestli si 
malé technické služby hned při rozjezdu 
opravdu komplikují svou činnost.

„Hned na začátku je potřeba říci, že na 
tato internetová fóra si dnes píše každý 
kdo chce, co chce. Ať už má informace 
jakkoliv podané, většinou to pramení buď 
ze záměrné dezinformovanosti lidí nebo 
z absolutní neznalosti stavu věci,“ říká 
místostarosta Ježek. „Jednoduše řečeno, 
lépe se haní a pomlouvá, než se chválí. To 
je teď takový trend, se kterým se dá těžko 
něco dělat. Dokážu pochopit, že je někdo 
naštvaný, když se na sídlišti brodí vyso-
kou trávou, ale místo toho, aby si získal 
ověřené údaje přímo z „pramene“ (tedy z 
městského úřadu), je pro něj jednodušší 
uvěřit cílené dezinformaci a svým naštvá-
ním ještě přihodit polínko do kotle. Tím 
se odstartuje samozřejmě řetězová reakce, 
která se nedá prakticky zastavit. A z toho 
pak přesně vznikají ty mylné představy o 
tom, jak si nově vzniklé malé technické 
služby plní své povinnosti.“

„Své stížnosti a podněty podávejte ofi ciální cestou,“ žádá místostarosta

I když by si každý mohl lehce zjistit 
přesnou pracovní náplň této fi rmy na 
jejích webových stránkách, připomeň-
te tedy, co mají malé technické služby v 
popisu práce.
Kromě úklidu chodníků a veřejných 
prostranství, údržby dešťové kanalizace, 
údržby zastávek MHD, svozu odpadko-
vých košů, úklidu kolem kontejnerových 
stání a údržby městského hřbitova bu-
dou pečovat např. i o údržbu dětských 
hřišť nebo zajišťovat likvidaci černých 
skládek. Dále Klášterecká kyselka dělá 
dopravní značení (výměny značek, vo-
dorovné značení např. ZTP), ale jen na 
silnicích města. Jejich starostí pak jsou i 
jednorázové práce na městském mobiliáři 
(výměna laviček, informačních směrníků 
atd.). Údržba zeleně ve městě jejich nápl-
ní prozatím není! Co se týká zeleně, údrž-
bu nadále pro město zajišťuje společnost 

Sady Klášterec, kde je seskupení tří klášte-
reckých fi rem - Zahradnictví Mana, SSK 
a fi rma pana Petrů. Smlouva, která byla 
podepsána 24. 7. 2007 bývalým starostou 
Janem Houškou na 8 let je platná do 30. 
září a teprve od 1. října 2015 tyto služby 
převezme Klášterecká kyselka s.r.o. 

Je tedy vedení města spokojeno s tím, 
jak probíhá údržba zeleně ve městě? 
Přece jen těch stížností je docela 
dost. Tedy alespoň co se internetové-
ho fóra týče. 
V současné době se seká podle napláno-
vaného harmonogramu, který je schválen 
jako součást smlouvy z roku 2007. Celko-
vá seč ve městě je plánovaná 6x v období 
od května do října. Některé lokality, jako 
jsou louky a podobně, se plánují posekat 
jen 2x. Možná se to bude zdát neuvěři-
telné, ale jsme dokonce před termínem 

plánovaného sekání. I když je v současné 
době hodně sucho, tráva roste v některých 
aglomeracích rychle, a proto domlouvá-
me sekání i dříve, než je naplánováno. 
Nemůžeme mít samozřejmě posekáno 
celé město v jeden den. Na internetových 
diskuzích občané vyjadřují se sekáním 
nespokojenost a mají pocit, že město plán 
neplní, jak by mělo. Ale to je právě tím, že 
občané ten plán sekání neznají. Ani jeden 
diskutující se nepřišel na úřad seznámit s 
těmito plány, které jim velice rádi ukáže-
me. A naopak. Uvítáme jejich podněty na 
místa, kde by se podle jejich představ mělo 
sekat častěji a naopak. Tráva samozřejmě 
neroste na všech místech stejně. Je potřeba, 
pokud mají lidé pocit, že práce nejsou dě-
lány ve městě tak, jak by si představovali, 
aby se na nás obrátili ofi ciální cestou. To 
znamená,  že pokud se nemohou dostavit 
osobně a problém řešit přímo s daným 
odborem, který by měl jejich stížnost nebo 
podnět řešit, mohou použít stránky města 
nebo facebookový profi l města. My nemů-
žeme brouzdat po různých fórech a hledat, 
jestli má někdo nějaké připomínky. Na to 
opravdu čas nemáme. A když se občas k 
nám nějaká informace touto cestou do-
stane, i tu se snažíme operativně řešit. Viz 
například teď naposledy stížnost na vyso-
kou trávu na nově otevřeném dopravním 
hřišti. Do druhého dne jsme problém, ke 
spokojenosti návštěvníků tohoto areálu, 
odstranili.                                                -rony-

VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ

Bližší informace naleznete na www.klasterec.cz

Starostka města Klášterec nad Ohří
V souladu se zákonem č. 553/1991 Sb., o obecní policii, ve znění pozdějších 

novel a předpisů  vypisuje výběrové řízení na pozici 

STRÁŽNÍK MĚSTSKÉ POLICIE V KLÁŠTERCI NAD OHŘÍ

Přihlášku s veškerými náležitostmi v obálce označené „ NEOTVÍRAT VŘ MP“ 
podávejte poštou nebo osobně v podatelně Městského úřadu na adrese: 
Městský úřad Klášterec nad Ohří, náměstí Dr. E. Beneše 85, 431 51 Klášterec nad 
Ohří nejpozději do 28. 08. 2015.

Již osmým rokem město Klášterec nad 
Ohří vyhlašuje soutěž o nejhezčí květi-
novou výzdobu. Až do 31. srpna mohou 
obyvatelé města a přilehlých obcí přihlásit 
své vyzdobené balkony nebo předzahrád-
ky a získat tak fi nanční odměnu až 3 000 
Kč. „Balkon nebo předzahrádka musí být 
dobře viditelná z veřejných ploch města. 
V každé ze dvou kategorií hodnotíme 
kromě estetického dojmu i originalitu ře-
šení nebo např. přínos pro okolí. Prvních 
pět míst v každé kategorii odměňujeme 
fi nanční částkou od 500 až do 3 000 Kč,“ 
vysvětluje podmínky Libor Kocáb z od-
boru místního hospodářství klášterecké 
radnice. Soutěž má v Klášterci nad Ohří 
již tradici a organizátoři jsou přesvědče-
ni, že ukazováním těchto dobrých příkla-
dů motivují ostatní občany k větší péči o 
výzdobu svých balkonů a předzahrádek. 
Podmínky soutěže najdete na www.klas-
terec.cz. Přihlášku do soutěže můžete po-
užít z tohoto vydání našich novin nebo z 
webových stránek města.                                                                                

-rhod-

K největším investičním projektům prv-
ní poloviny roku 2015 patří realizace 
energetických úspor dvou mateřských 
škol, jejichž zateplení, oprava střech a 
částečná výměna oken se dokončí v září 
tohoto roku. Na této investici se fi nančně 
podílí Státní fond životního prostředí, a 
to přibližně 64 % z celkových nákladů ve 
výši více než 19 milionů korun. Stavbu 
provádí fi rma Nepro a.s.
V září bude dokončena i realizace energe-
tických úspor v kině Egerie, v rámci které 
dojde k zateplení objektu, výměně oken a 
dveří a k částečnému zateplení střechy. I 
tento projekt, který provádí fi rma Petrom 
stavby s.r.o. za částku přesahující 4 milio-
ny korun, je více než z poloviny fi nanco-
ván Státním fondem životního prostředí. 
Zastupitelstvo města na svém červenco-
vém zasedání navíc schválilo celkovou 
rekonstrukci kina v hodnotě 10 milionů 
korun. V současné době probíhá fi nální 
fáze zpracování projektové dokumentace, 
samotná realizace by měla být započata v 
tomto roce a dokončena v roce 2016. 
Pátou etapu regenerace panelového síd-
liště, která bude zahájena v nejbližších 
dnech, ocení nejen obyvatelé tzv. nové-
ho sídliště. Rekonstruovat se totiž bude 
okolí obchodního střediska Centrum v 
Polní ulici, kde dojde nejen k rozšíření 
parkovacích míst a úpravě chodníků, ale 
i k úpravě zeleně před obchodním stře-

diskem. Nejdříve však začnou stavební 
práce na parkovišti u základní školy 
Krátká, mimo jiné zde bude vybudována 
točna pro snadnější odbavení aut, která 
přivážejí a odvážejí děti do a ze školy. Pá-
tou etapu regenerace panelového sídliště 
bude provádět fi rma Herkul a.s. za cca 9,3 
milionů korun. I zde bude využita dotace, 
tentokrát z programu Podpora regenera-
ce panelových sídlišť pro rok 2015 z Mini-
sterstva pro místní rozvoj. Ta pokryje více 
než 40 % celkových nákladů. Celý projekt 
bude dokončen v říjnu tohoto roku, par-
koviště u základní školy bude realizováno 
tak, aby bylo připraveno k začátku škol-
ního roku.
Aktuálně probíhá také výběr dodavatele 
na opravu armatur rozvodů teplé užit-
kové vody a měření a regulace ve dvou 
již zateplených městských objektech, a 
sice v městském ústavu sociálních slu-
žeb a na základní škole v Krátké ulici. 
Rekonstrukce se v letošním roce dočkají 
i zbývající parkovací místa v ulici 17. lis-
topadu u vchodů 516 - 527 a také střecha 
zdravotního střediska v Sadové ulici, na 
kterou se momentálně zpracovává pro-
jektová dokumentace.
„Opět bych ráda touto cestou požádala 
všechny občany, jichž se práce ve městě 
nějak dotknou nebo je omezí, o shoví-
vavost a trpělivost,“ vzkazuje starostka 
města Kateřina Mazánková.        -rhod-

Probíhající investiční akce omezí 
v některých případech chod města 

Místostarosta Jaroslav Ježek
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Amélie HůlováAmélie Hůlová

Adéla BálkováAdéla BálkováPetr Trepeš

Hana BlechováHana BlechováMonika KratochvílováMonika Kratochvílová

Kiara Mia Šugarová

Dominika VaněčkováDominika Vaněčková

Jakub ZlámalJakub Zlámal

Julie Kališová

Do kina Egerie se tedy bude dále inves-
tovat tak, aby ve fi nále byl tento kulturní 
stánek moderní, plnohodnotný a splňo-
val ty nejpřísnější požadavky jak již ze 
strany bezpečnostní, tak k úplné spo-
kojenosti jeho návštěvníků. Bohužel z 
technických důvodů se druhá a třetí fáze 
musí sloučit, proto bude kino na nějaký 
čas uzavřené. 
„Pokud tedy nyní vidíte nějaké práce na 
kině, tak se v tuto chvíli realizuje druhá 
část rekonstrukce, ve které dochází k vý-
měně všech oken a dveří, některá okna se 
zazdí, jinde zase nějaké okno nebo dveře 
přibydou. Dále se bude zateplovat celý 
plášť budovy a na něj přijde nová, řekl 
bych hodně nezvyklá fasáda, která bude 
mít kovový vzhled a bude doplněna ná-
pisy „kino“ v různých světových jazycích 
a různých velikostech,“ seznámil nás s 
právě probíhajícími pracemi na budo-
vě kina Petr Hybner, ředitel organizace 
Zámek Klášterec nad Ohří, pod kterou 
kino spadá. „Následně bude navazovat 
revize střechy a střešní krytiny, aby nám 
do objektu nezatékalo.“ 
Ve třetí fázi rekonstrukce pak přijdou 
na řadu vnitřní úpravy, aby kino vyho-
vovalo požadavkům 21. století. To zna-
mená jak hygienickým, tak požárním 
normám, dojde k zabudování nové 
vzduchotechniky, která buď vůbec ne-
byla, nebo nebyla plně funkční. Úplnou 
rekonstrukcí projde také elektroinstala-
ce. A to jak silnoproud, tak i slaboproud. 
Vymění se také zastaralé a nevyhovující 
topení. Na řadu přijdou WC a nově se 
vybuduje WC pro invalidy, které zde 
chybělo. To, co návštěvníky bude určitě 
zajímat nejvíce, je, jak se oproti stávají-
címu stavu změní komfort ve vybavení 
předsálí a kinosálu. „Předsálí získá nový 
systém pokladny, baru a šatny a další de-
signové úpravy. Co se týká kinosálu, zde 
se sníží kapacita míst z nynějších 200 na 
117. Je to právě kvůli komfortu návštěv-
níka. Sedačky se umístí tak, aby se vešly 
nejen na šířku, ale také na délku, aby se 
člověk mohl opravdu pohodlně usadit a 
vychutnat si návštěvu fi lmového předsta-
vení. To byla pro naše kino za tu dobu, co 
ho provozujeme, ta největší výtka v roz-
dílu mezi naším a například kadaňským 
kinem. A my už nechceme, aby naši lidé 
museli za fi lmovými zážitky jezdit do ji-
ných měst,“ přeje si ředitel Hybner. 
Samozřejmě že nastala diskuze, jestli 
takto upravená kapacita bude dostaču-
jící. Jen pro dokreslení, ta největší kina 
mají průměrnou návštěvnost na jedno 
představení kolem 45 diváků. Klášterec-
ké kino se pohybuje v čísle okolo 38 di-

váků. „Rozhodně nehrozí, že by se někdo 
do kina nedostal. Pokud přijde na pro-
gram nějaký kasovní trhák typu Padesát 
odstínů šedi, tak se bude vysílat víckrát 
denně,“ vzkazuje Petr Hybner.  
Což teď bude samozřejmě reálné, pro-
tože to nová vzduchotechnika dovolí. 
V současné době se musely mezi před-
staveními dělat poměrně delší časové 
odstupy, aby se jakž takž zvládlo sál 
odvětrat. Nejvíce markantní to bylo 
právě při vyprodaných nebo školních 
představeních. Úplná změna pak na-
stane pro invalidní občany na vozíku, 
kterým bude vyčleněna celá jedna řada 
a vytvořen zcela nový únikový východ 
se speciální plošinou. V tuto chvíli 
se nedá odhadnout, jak se to časově 
zvládne, ale řádově několik měsíců 
bude kino uzavřené. Po jeho otevření 
ale bude čekat návštěvníky kina oprav-
du velmi vysoká úroveň služeb a kul-
turního vyžití. 
„Kolem této zakázky samozřejmě vypuk-
la velká diskuze. Interiér kina za deset 
milionů, to pár lidí určitě zvedlo ze židle,“ 
neskrývá své rozladění ředitel Hybner. 
„Nikdo vlastně ještě pořádně neví koneč-
nou cenu. Rada a zastupitelstvo města 
odsouhlasilo částku 10 milionu včetně 
DPH, ale tato fáze se bude soutěžit a tepr-
ve pak budeme vědět reálnou cenu. Bohu-
žel ta zakázka byla zřejmě dost nešťastně 
pojmenována jako Rekonstrukce interi-
éru. Interiér jako takový z této zakázky 
zabírá asi jen 1/7. Zbytek jsou právě výše 
popsané stavební práce, vzduchotechni-

ka atd. Nehledě na to, že se ještě objevil 
problém se statikou stropu na sále, který 
pokud nevyřešíme, můžeme mít kino jak-
koliv krásné, ale provozovat ho nebudeme 
moci, protože nemůžeme v žádném pří-
padě ohrozit bezpečnost diváků.“
Tak jako ředitel Hybner, tak starostka 
města Mazánková se shodují a přejí si, 
aby naše kino bylo silnou konkurencí 
kin v širokém okolí a místní lidé nemu-
seli jezdit za dobrým fi lmem do okol-
ních měst. „Stav této budovy je opravdu 
tristní,“ říká starostka města. „Padesát 
let se do této budovy neinvestovalo a teď 
se bohužel musí sáhnout do kasy o něco 
hlouběji. Ale je to objekt, který město 
vlastní a musí se o něj postarat. Možná, 
že si občan našeho města řekne, jestli by 
nebylo rozumnější postavit kino nové „na 
zelené louce“. Samozřejmě, že i tuto vari-
antu jsme zvažovali, ale to by vyšlo dale-
ko dráž, než tato rekonstrukce. A potom, 
kino na tomto místě už má svoji letitou 
tradici. Celé jeho okolí prošlo výraznými 
změnami, ať už v sídlišti Václava Řezáče 
nebo z druhé strany nově rekonstruova-
ného bývalého objektu restaurace a uby-
tovny Korek. Je zde teď velmi příjemné a 
klidné místo a rekonstrukce našeho kina 
to jen podtrhne. Jsme už vlastně poslední, 
kdo tomuto místu doteď dělal tak říkajíc 
ostudu.“ 
Nakonec tedy ještě dodejme, že se řeší i 
parkování pro návštěvníky, které v tuto 
chvíli není dostatečné, ale podle našich 
informací také v tomto směru nastane 
velký posun k lepšímu.                    -rony-

Datum znovuotevření kina Egerie je zatím nejistý

Město Klášterec nad Ohří letos v září, 
stejně jako každým rokem, obdaruje 
všechny čerstvé prvňáčky kufříkem na 
výtvarné potřeby. Věříme, že tato zprá-
va nyní jistě potěší nejen předškoláky, 
ale i jejich rodiče a budoucí učitele. 

Kufříky
pro prvňáčky

Kostel Nejsvětější Trojice patří k dominantám Klášterce nad Ohří. V měsíci červen-
ci probíhá již třetí etapa výměny střešní krytiny na kostele, která navazuje na práce 
provedené v předchozích dvou letech. Rozhodně nelze hovořit o konečné fázi oprav, 
ani pokud by se jednalo pouze o zastřešení, vše je ale otázkou fi nancí. S další etapou 
výměny staré střechy za novou se tedy opět započne až v okamžiku, kdy budou na 
záchranu této kulturní památky prostředky. V tomto případě byly prostředky získá-
ny z dotace Ústeckého kraje, Města Klášterce nad Ohří, litoměřického biskupství a 
darů farníků. Všem mnohokrát děkujeme, jejich pomoci si vážíme. 
Od podzimu 2014 probíhá v kostele Nejsvětější Trojice také rekonstrukce barokních 
varhan, pocházejících z roku 1796. Tento hudební nástroj ohrožuje zejména červo-
toč, oxidační procesy a nečistoty. Na varhany mělo vliv rovněž neodborné přelaďo-
vání a dodatečná úprava píšťal. Některé součásti jsou již velmi opotřebeny nebo zcela 
chybí. V těchto dnech probíhají práce zejména na hracím stole a pozitivu. Restauro-
vání tohoto artefaktu je zásadní, jedná se totiž o doklad působení F. Müllera z Nepo-
myšle, který navazoval na tradici varhanářské dílny I. Schmidta v Lokti. Na obnovu 
nástroje přispělo Ministerstvo kultury ČR, Město Klášterec nad Ohří, litoměřické 
biskupství a v neposlední řádě společenství místních farníků. Také jejich pomoci si 
velmi vážíme a patří jim naše srdečné poděkování.                              -páter A. Ściana-

Na kostele Nejsvětější Trojice probíhá vý-
měna střešní krytiny a restaurace varhan

Víly a vodníci, trpaslíci a draci, stateční 
rytíři a krásné panny, i rybáři a převoz-
níci – to jsou hrdinové příběhů, které 
ožívají v knížce Řeka Ohře v bájích a po-
věstech od Petra Hlaváčka. Řeka Ohře 
a okolní mnohdy ještě divoká příroda 
se tu stává dějištěm dávných příběhů 
o lásce i zradě, o radostech a strastech 
zdejších obyvatel, kteří našli svůj domov 
podél Ohře. Příběhy z jednotlivých míst, 
která lemují celý tok řeky, zvané tajem-
nou královnou českých řek, jsou dopl-
něny poutavými ilustracemi Antonína 
Grafnettera. 
Knížku, která potěší děti i dospělé, vy-
dala destinační agentura Dolní Poohří 
k letošnímu výročí 1210 let od první 
písemné zmínky o řece Ohři v histo-
rických pramenech. Zakoupit ji můžete 
také v turistickém informačním centru 
v Klášterci nad Ohří. Cena je 150,- Kč.

Řeka Ohře
v bájích a pověstech 

nově v prodeji

Firma Direct – E.U. s.r.o. 
Ihned přijmeme seriózní spolupracovníky na domá-
cí práci – montáž elektrosoučástí. Vhodné jako ved-
lejší příjem např. při mateřské dovolené, důchodu 
nebo i v nezaměstnanosti. Dlouhodobě.

Bližší informace  telefonicky  (Po-Pá 8:00 – 18:00)
na č. 723 943 197 vč. sjednání termínu návštěvy 

našeho pracoviště Klášterec n. Ohří, Osvobozená 777

Dne 8. července 1950 vstoupili v Klášterci nad Ohří do životního svazku 
Marie a Stanislav Havlovi. Od jejich manželského slibu uplynulo již dlou-

hých krásných 65 let a jejich láska zůstala stále pevná jako kámen. Manželé Hav-
lovi si dovolují touto cestou poděkovat Městskému úřadu v Klášterci nad Ohří za 

jeho milé přání k jejich kamennému výročí.

Navrhovaný stav - exteriér - zateplení včetně řešení fasád
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Přesně v polovině srpna se v klášterec-
kém letním kině otevře brána hudeb-
ního festivalu, který se zde objeví úplně 
poprvé. O jeho specifikaci jsme si poví-
dali s jedním z hlavních organizátorů, 
kláštereckým raperem eLKou, který nás 
seznámil nejen s jeho průběhem, ale 
prozradil také mnoho ze svých plánů, 
které uvede k životu na svých nových 
hudebních CD. Začněme tedy nejprve 
KNOfestem. 

Jak tedy myšlenka na uspořádání ta-
kového festivalu v našem městě vlast-
ně vznikla?
Všichni si stěžují, že se v Klášterci ne-
dělá nic pro mladé lidi. Sice úplně stej-
ný názor nesdílím, ale napadlo mě, 
že zkusím udělat něco, co se tady ještě 
neobjevilo. Ale nechtěl jsem to smě-
řovat jen pro mladé. Rád bych oslovil 
všechny věkové kategorie. Tak nějak 
jsem to chtěl spojit, protože si myslím, 
že jsme dali dohromady spoustu dob-
rých kapel, ze kterých si každý může 
něco vybrat. Vymysleli jsme obyčejný 
název, protože v jednoduchosti je síla a 
nazvali jsme ho KNOfest, jako Klášte-
recký festival, a tak vlastně začal vznikat 
první ročník. Jsme na to tři společníci, 
já se starám o hudební stránku, dále 
mám člověka, který se stará o admini-
strativu a ten třetí má na starost občer-
stvení. No a pak už se roztočila soukolí. 
V první řadě jsme oslovili sponzory, bez 
jejichž finanční pomoci by nemělo cenu 
o nějakém festivalu ani uvažovat. Tady 
bych rád poděkoval jmenovitě Marti-
nu Šroubkovi, Josefu Suchému, Jirkovi 
Bezděkovi a Michalovi Imrovi, kteří 
nám vyšli hodně vstříc, a samozřejmě 
všem dalším, kteří nás podpořili. Když 
jsme měli jasno, že festival máme pe-
něžně zajištěný, sedl jsem si a začal dávat 
dohromady line-up. Sepsal jsem si to 
lepší ze severních Čech, co znám, k nim 
se doplnily pražské kapely MessenJah 
s Restem, kteří jsou už hodně úspěšný 
v České republice. Nakouknul jsem i k 
zahraničním sousedům, takže dorazí 
například začínající slovenská hvězda z 
Bratislavy Presento, který je úplně úžas-
ný. No a pak jsme chtěli ještě něco lepší-
ho ze zahraničí. Protože spolupracuji s 
kapelami Lord Lhus z Kanady a Baby-
lon Warchild z Jižní Karolíny a protože 
vím, že podnikají evropskou tour i s 
koncerty po České republice, zjistil jsem 
si jejich časový harmonogram a napsal 
jsem jim. Dohodli jsme se a přijedou 
zahrát i sem do Klášterce, což bude pro 
některé lidi asi hodně velké překvapení, 
že vůbec takové TOP kapely sem do na-
šeho města mohou dorazit a nadšenci 
této muziky si musí říkat, že toto je velké 
sousto. Já osobně jsem na jejich show 
byl dvakrát a mohu říct, že se lidi mají 
na co těšit. Festival bude začínat v pole-
dne a pojede se nonstop do půlnoci bez 
nějakých prostojů a časových prodlev. 
Zde totiž odpadá dlouhé střídání kapel, 
balení a zapojování hudebních aparatur 
a nástrojů. Takže návštěvníci budou 
stále ve varu jedné velké show. Jako mo-

derátor celého festivalu budu já a docela 
se na to těším, protože všechny účinku-
jící znám a tak si myslím, že si to užiju. 
Dobré občerstvení je zajištěné, tak už 
zbývá jen slušné počasí, které sice není v 
našich silách ovlivnit, ale věříme, že vy-
jde. A samozřejmě to hlavní -  čekáme, 
že dorazí spousta lidí s dobrou náladou.

Jedním z vystupujících na festivalu 
budeš i ty sám. I když máš u nás doma 
spoustu svých fanoušků, stále se na-
jdou další, kteří o tvé úspěšné hudební 
dráze moc neví anebo kterým si pro 
svou pracovní vytíženost zmizel z očí. 
Kolik projektů si již vydal a připravu-
ješ něco nového?
Já jsem to teď nedávno počítal a zjistil 
jsem, že už to teď bude sedmý projekt, 
který vydávám. Zatím ten poslední se 
jmenoval Nevídané věci a byly to všech-
ny nevydané věci od roku 2010 až do 
roku 2015. Jsou to takové ty střípky, co 
jsem vždycky udělal. Tak se to posbíralo 
do kupy a zjistil jsem, že už je toho to-
lik, že by se z toho mohlo udělat nějaké 
CD. Takto tedy vznikly Nevídané věci, 
které obsahují 16 skladeb a které se do-
cela dobře prodávají. Mám z toho dobrý 
pocit, protože to není práce za půl roku, 
ale opravdu dlouhodobá záležitost. Teď 
tedy připravuji sedmý projekt, který 
bude navazovat na Deník cestovatele z 
roku 2010 a bude se jmenovat Zápisník 
cestovatele. Bude obsahovat 15 věcí, ve 
kterých se představí spousta zajímavých 
hostů. Například z X faktoru tam mám 
Jakuba Vaňase, Kateřinu Šalátovou z 
kapely Laura a její tygři a další skvělé 
muzikanty jako je Mateus, Presento a 
jiní. CD by mělo vyjít až po KNO fes-
tivalu, protože ten je dost náročný a 
potřebuji si na něj nechat čistou hlavu. 
Po jeho skončení se vrhneme na dokon-
čení Zápisníku, ke kterému opět dělal 
kompletně celou hudbu můj producent 
Dalda. Hudebně je to podle mého názo-
ru zatím nejvyspělejší CD, které připra-
vujeme. Zazní na něm spousta živých 
nástrojů, tak uvidíme. Věřím, že se to 
lidem bude líbit. Celá deska se natáčela 
ve studiu Na rekord. Je to naše vlastní 
studio, které máme tady v Klášterci. 
Řekli jsme si, že už nechceme zbytečně 
vyhazovat mnohatisícové částky za jiná 
studia, že se nám vyplatí naučit se s tím 
pracovat a postavit si své vlastní studio. 

Raperský festival se zahraničními hvězdami startuje v půli srpna
Mastering pak dělá Poemistix ze Žatce. 
K tomuto CD vyjde také celkem 6 vi-
deoklipů, které budeme točit s vynikají-
cím kameramanem Petrem Špetlou, tak 
i na to se můžou moji příznivci těšit. 

Ještě si na svět neuvedl Zápisník ces-
tovatele a už máš rozjetá další alba. 
Dokonce jedno, které tvé fanoušky asi 
hodně překvapí. V jakém časovém ho-
rizontu se dají očekávat na trhu?
V tuto chvíli mám rozpracované ještě 
jedno CD, které bude česko-slovenské. 
Spolupracuji na něm právě s Presentem 
z Bratislavy. Ale jeho vydání plánujeme 
až na rok 2016. Mám těch projektů v 
hlavě ještě několik, protože mě tahle 
práce opravdu hodně baví. Můžu pro-
zradit, že se v budoucnu objeví album 
ve stylu Gravitation, tedy takové kyta-
rové album s kapelou Raif Portal, tak že 
bych si zahrál něco jako ve stylu Limp 
Bizkit nebo Linkin Park, to mě vždycky 
hrozně bavilo ty kytary. Něco na tento 
způsob uslyší tedy fanoušci i ode mě. 
Gravitation nás teď hodně chytl. Ten-
krát nás oslovil Petr Špetla, režisér toho-
to filmu, a řekl mi, že by ode mne chtěl 
úvodní skladbu k tomuto filmu, který je 
o extrémních sportech deseti nejlepších 
sportovců a který přijde do kin letos v 
listopadu. Je to super dokument o ne-
uvěřitelných sportovních výkonech a 
doufám, že přijde i do našeho kina.

Tak ještě poslední zvídavá otázka. Kdy 
uvidíme eLKu v televizi anebo uslyší-
me jeho nahrávky v našich rádiích?
Spolupráce s hudebními televizními 
kanály zatím ještě neplánuju. Sice jsem 
oslovil kdysi TV Óčko, ale nikdo nám 
neodepsal a já už jsem pak neměl potře-
bu s nimi dál komunikovat, když neměli 
zájem. O rádiu jsem taky samozřejmě 
uvažoval, dají se v nich vydělat slušné 
peníze. Ale když jsem pak zjistil, jak to 
na rádiích chodí, když se chceš dostat 
do hlavního vysílacího času, nebo vůbec 
se do rádia dostat. Mám samozřejmě na 
mysli česká TOP rádia. Asi si každý umí 
domyslet, jak to u nás v republice chodí. 
Není to o tom, že jim nabídnete skladbu 
a budete si bláhově myslet, že když se 
bude líbit, že vám pomohou se prosadit. 
Bez velkých kontaktů nebo velkých pe-
něz prostě nemáš šanci. Takže … zatím 
to není reálné, ale kdo ví…               -rony- 

PROGRAM:

18. 8. úterý
ZAHAJOVACÍ VEČER OSOBITÝCH AUTORŮ
Petra Blau - „Já musím pomalu, abych 
mohla...“ (vysoce kvalitní neprofesionální 
dílo, ocenění za mimořádný umělecký 
tvar), Kateřina Šírková, Radek Mačák - „Kai-
ros“, Hana Polanská Turečková a Pražský 
komorní balet - „Černé zrcadlo“

19. 8. středa
VEČER STUDENTŮ HAMU A KONZERVA-
TOŘE DUNCAN CENTRE
Tři závěrečné práce absolventek Konzer-
vatoře Duncan centre
Martin Talaga a Marek Zelinka - „SYNovi-
al“ (studenti HAMU v choreografi i o tom, 
jak současní muži vnímají sami sebe a svá 
těla), Helena Šťávová - „Umění manipula-
ce“ (tvorba velmi nadané studentky cho-
reografi e HAMU)

20. 8. čtvrtek
VEČER NEPROFESIONÁLNÍCH SOUBORŮ
Nejnavštěvovanější večer, taneční soubo-
ry z ČR včetně ZUŠ Klášterec nad Ohří

21. 8. pátek
ZÁVĚREČNÝ GALA VEČER
Václav Kuneš a 420People - „Golden 
Crock“ a duet z choreografi e „Wind - up“ 

Pohřební služba
František Barák

Klášterec nad Ohří
zajistíme pro vás všechny potřebné činnosti

spojené s úmrtím vašeho blízkého
• civilní a církevní obřady v Klášterci s následnou kremací 

nebo uložením do hrobu
• obřad v Obřadní síni na hřbitově v Kadani, Perštejně a 

okolí
• kremace bez obřadu

Náměstí E. Beneše 10 – vedle pošty, Klášterec nad Ohří
tel. 474 332 218          non stop služba 602 491 050
po-pá 8 - 14 hodin                   www.levnypohreb.cz

Pojem galerie většinou vnímáme různě, 
záleží na naší osobní zkušenosti. Pro 
někoho je návštěva umělecké galerie 
doslova svátkem, jedinečnou příležitos-
tí vidět něco neobvyklého a krásného. 
Pro jiného zas nuda, protože to umění, 
které by k němu mohlo promlouvat, za-
tím v galerii ještě neviděl. Někdy může 
slůvko galerie evokovat i zážitek nepří-
jemný, obzvláště po návštěvě výstavy 
některého z moderních umělců, který 
není běžným návštěvníkům srozumitel-
ný. Který jen provokuje či předvádí cosi 
nepěkného. I když i to je smyslem umě-
ní, dmýchat emoce, zaujmout a chtít 
konkrétní stanovisko. Přinášet otázky a 
občas i nabízet odpovědi. Umění dovede 
mnohé a není náhodou, že podoba na-
šich měst je spojena i s umělci, kteří zde 
žijí a dotvářejí veřejný prostor. 
V klášterecké galerii Kryt to byla letos 
nejdříve výstava kláštereckých fotoama-
térů, kteří poslali své snímky do soutěže, 
vyhlášené městem. A bylo se na co dí-
vat. I o čem popřemýšlet. Třeba proč se 
lidem líbí hlavně architektura, která je již 
historická. Současný život a jeho speci-
fi ka představila také výstava ostravské 
malířky A. Dirnerové, která se zaměřuje 
na malbu zvířat, zejména psů. 
Další otázky a možné odpovědi nabídl 

K čemu jsou dobré galerie?
Klášterecký salon. Devět vystavujících 
představilo svá oblíbená témata, ztvár-
něná za použití nejrůznějších technik. 
Kresba, malba, grafi ka, sochy ze dřeva, 
kovu, umělecké sklo, šperk i specifi cká 
práce s přímo kláštereckým materiálem 
(talíře ze zdejší porcelánky) a historic-
kou skutečností. Každé dílo tak vypoví-
dalo svým jazykem a k určitému okruhu 
diváků.  
Následovala výstava plná fantazie a de-
tailní kresby (Mikoláš Axmann) a Kláš-
terecké lázně, jak je ještě neznáte. S touto 
výstavou plánujeme ještě navštívit do-
mov pro seniory, protože se dá částečně 
i přenést do jiných prostor a svým obsa-
hem zaručeně zaujme. 
Půl roku práce v galerii Kryt je za námi 
a pokračujeme v tomto duchu i dál. Již 
dnes se můžete těšit třeba na výstavu po-
etických obrazů malující herečky Blanky 
Bohdanové, která se uskuteční v měsíci 
září. A v příštím roce představíme na-
příklad také místního malíře pana Jose-
fa Bernáška, jehož obrazy budeme žádat 
k zapůjčení. Hodně pozornosti si určitě 
získá i fotografi cká výstava z let 1945-
1989, ke které nám již lidé nosí své čer-
nobílé vzpomínky. Děkujeme za přízeň 
a těšíme se na další příjemná setkávání s 
uměním v naší městské galerii.        -vfi s-

(etablovaná a vyhledávaná značka v čes-
kém a zahraničním tanci s výjimečnou 
interpretací a profesionalitou), Luboš 
Ogoun a Pražský komorní balet - „Hiro-
šima“ (připomínka 70. výročí události), 
Absolventky Konzervatoře Duncan centre 
- site - specifi c choreografi e v sale terreně 
(výsledek rezidenčního pobytu), Tomáš 
Poi Bartoš - světelná show (rozloučení s 
festivalem)

DOPROVODNÝ PROGRAM:

• Diskuze s účinkujícími bezprostředně 
po představení na nádvoří Zámku v 
Klášterci nad Ohří

• Letní taneční dílny s tanečníkem a pe-
dagogem Rocco Vermijs/ 15. - 21. 8. pro 
neprofesionální tanečníky ZUŠ a taneč-
ních souborů

• Tanec dětem - dětské taneční dílny s Re-
natou Bártovou/ 16. - 21. 8. pro děti se 
zájmem jakkoli se hýbat a vytvářet tanec 
od 7 - 13 let

• Fotografi cký seminář pod vedením Fo-
tokroužku08 Kadaň/ 16., 18. a 21. 8.

• Žonglování s poikami s Tomášem Poi 
Bartošem/ 17. - 21. 8. trocha umění 
„nového cirkusu“ pro kohokoli od 7 do 
100let

• Veřejná prezentace dílen 21. 8. v 15:30 u 
sala terreny

Zámek Klášterec nad Ohří a ZUŠ Klášterec nad Ohří zvou na festival současného tance s 
mezinárodní účastí Siraex 2015.

eLKa



22. a 27. srpna 2015 2015 od 21.30 hodin
FANTASTICKÁ ČTYŘKA
USA | 2015 | 94 min.
Jedni z nejdéle sloužících komiksových hrdinů ze stáje vy-
davatelství Marvel se vracejí, aby znovu získali své super-
schopnosti, které je proslavily po celém světě. Ben, Sue, 
Johnny a Reed jsou obyčejní mladí outsideři, kteří mají 
sklony k bádání a překonávání hranic známého světa.
od 12 let | CZ dabing | vstupné: 120 Kč

28. srpna 2015 od 21.30 hodin
BLÁZNIVÁ DOVOLENÁ
USA | 2015 | 96 min.
Další generace Griswoldů v tom zase lítá. Dospělý Rusty 
Griswold kráčí ve stopách svého otce a v naději na posílení 
rodinných pout se rozhodne překvapit svou ženu Debbie 
a jejich dva syny cestou zpět do Ameriky, do rodinného 
„oblíbeného zábavního parku“ Walley World.
od 15 let | CZ titulky | vstupné: 110 Kč

KULTURA/KULTURNÍ PROGRAM
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LETNÍ KINO
KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ

Kino Egerie Klášterec nad Ohří
Václava Řezáče 93
431 51 Klášterec nad Ohří

Tel.: +420 474 375 701, Mob.: +420 607 648 697
E-mail: kinoklasterec@seznam.cz 
Rezervace vstupenek: www.kinoegerie.czupozornění, že fi lm se hraje v několika různých termínech a cenových relacích!

1. srpna od 10 hodin
Letní kino
SLON V PORCELÁNU

Klášterecký festival v polovině léta!!
Vstupné: Dospělí 100 Kč, děti 50 Kč

7. srpna od 10 hodin
Zámecký park
MĚSTA A OBCE ČTOU - ZAHÁJENÍ

Gospel Klášterec nad Ohří,  Muzika Občas + 
překvapení.
Vstupne: Zdarma

7. 8. - 1. 9. 2015
Galerie Kryt
VÝSTAVA LENKY KRUŠINOVÉ, MICHALA 

MASOJÍDKA A JITKY VĚTROVSKÉ

Vernisáž výstavy 7. srpna od 17 hodin

7. srpna od 19 hodin
Zámek 
MUZIKA OBČAS

Country a bluegrass recitál skupiny Muzika 
Občas na zámku v Klášterci nad Ohří.
Vstupne: Zdarma

8. srpna od 10 hodin
Zámecký park
MĚSTA A OBCE ČTOU - DOMÁCÍ DĚJEPIS

aneb Nevážně o cestách za předky
Vstupne: Zdarma

9. srpna od 10 hodin
Zámecký park
MĚSTA A OBCE ČTOU - SMOLÍČKOKROS

Zábavné pohádkové odpoledne pro děti i 
jejich rodiče.
Vstupne: Zdarma

10. srpna od 10 hodin
Zámecký park
MĚSTA A OBCE ČTOU - KDYŽ SE RYBY 

PÁSLY NA NEBI 

Literárně výtvarný workshop pro děti.
Vstupne: Zdarma

11. srpna od 10 hodin
Zámecký park
MĚSTA A OBCE ČTOU - JAN MILOTA ČTE 

DOBŘE UTAJENÉ HOUSLE 

Nádherný hlas Jana Miloty nechá ožít nemé-
ně nádherné dílo Miroslava Horníčka.
Vstupne: Zdarma

12. srpna od 10 hodin
Zámecký park
MĚSTA A OBCE ČTOU- SCÉNICKÉ ČTENÍ 

PRO DĚTI

Vstupne: Zdarma

13. srpna od 10 hodin
Zámecký park
MĚSTA A OBCE ČTOU - HUDEBNÍ KALEI-

DOSKOP JANA REJŽKA

Poslechový pořad známého hudebního kri-
tika a publicisty.
Vstupne: Zdarma

15. srpna od 12 hodin
Letní kino
KNO FEST

První ročník festivalu v Klášterci nad Ohří.
Vstupne: 150 Kč

26. srpna od 18 hodin
Zámek 
LÁZEŇSKÝ KONCERT

Pro dobrou náladu hraje komorní soubor 
„Nálady“ a sólisté hudebních divadel, pod 
vedením uměleckého vedoucího Petra 
Macka.
Vstupne: 50 Kč

KAM  ZA  KULTUROU ...KAM  ZA  KULTUROU ...

UPOZORNĚNÍ: V letních měsících letní kino mění vysílací časy!!!

!

8. srpna 2015 od 21.30 hodin
ANT-MAN
USA | 2015 | 121 min.
Podvodník Scott Lang, vybavený pozoruhodnou schop-
nosti zmenšit své fyzické rozměry, ale současně znásobit 
svou sílu, se musí ujmout role hrdiny a pomoci ochránit 
tajemství, skrývající se v jeho úžasném obleku Ant-Mana, 
před zcela novými nebezpečími, která ho ohrožují...
od 12 let | CZ dabing | vstupné: 120 Kč

2. srpna 2015 od 21.30 hodin
MISSION IMPOSSIBLE: NÁROD GRÁZLŮ
USA | 2015 | 123 min.
Agentura Impossible Missions Force je postupně likvidová-
na bájným Syndikátem, který je národem grázlů a nájem-
ných vrahů, kteří zabíjejí na zakázku. IMF stojí před roz-
puštěním, ale to nechce dopustit Ethan Hunt. Sestaví tým, 
aby společně čelili zatím nejtěžší misi ve svých životech...
přístupné | CZ titulky | vstupné: 120 Kč

!

5. srpna 2015 od 21.30 hodin
MIMONI
USA | 2015 | 91 min.
Zamysleli jste se někdy nad tím, proč vlastně ti žlu-
ťoučcí a k sežrání roztomilí Mimoni dobrovolně slouží 
Gruovi, padouchovi s velkým „P“? Tihleti dobráci od 
kosti vidí odnepaměti smysl své existence v posluho-
vání tomu největšímu darebákovi široko daleko...
přístupné | CZ dabing | vstupné: 100 Kč

6. srpna 2015 od 21.30 hodin
VYNÁLEZ ZKÁZY
Československo | 1958 | 81 min.
Digitálně restaurovaná první verneovská adaptace Karla 
Zemana, která unikátním způsobem kombinuje hraný a 
kreslený fi lm a svou nevyčerpatelnou fantazii rozvíjí ve 
stylu černobílých rytin prvních Verneových ilustrátorů.
Snímek, který se řadí mezi světovou klasiku.
přístupné | vstupné: 80 Kč

7. srpna 2015 od 21.30 hodin
MISSION IMPOSSIBLE: NÁROD GRÁZLŮ
USA | 2015 | 123 min.
Agentura Impossible Missions Force je postupně likvidová-
na bájným Syndikátem, který je národem grázlů a nájem-
ných vrahů, kteří zabíjejí na zakázku. IMF stojí před roz-
puštěním, ale to nechce dopustit Ethan Hunt. Sestaví tým, 
aby společně čelili zatím nejtěžší misi ve svých životech...
přístupné | CZ titulky | vstupné: 120 Kč

12. srpna 2015 od 21.30 hodin
NESMRTELNÝ
USA | 2015 | 117 min.
Průmyslový magnát, miliardář Damian Hale již dlouho 
ovládá svůj svět, ve kterém ze své newyorské operační 
základny mistrovsky rozehrává mocenské hry. Ale dia-
gnóza nevyléčitelné rakoviny přiměje Damiana podstoupit 
radikální lékařský zákrok, který pro něj zvrátí běh času.
přístupné | CZ titulky | vstupné: 110 Kč

13. a 14. srpna 2015 od 21.30 hodin
FANTASTICKÁ ČTYŘKA
USA | 2015 | 94 min.
Jedni z nejdéle sloužících komiksových hrdinů ze stáje vy-
davatelství Marvel se vracejí, aby znovu získali své super-
schopnosti, které je proslavily po celém světě. Ben, Sue, 
Johnny a Reed jsou obyčejní mladí outsideři, kteří mají 
sklony k bádání a překonávání hranic známého světa.
od 12 let | CZ dabing | vstupné: 120 Kč

19. srpna 2015 od 21.30 hodin
VYKOLEJENÁ
USA | 2015 | 125 min.
Žurnalistka Amy, která si užívá divokého nevázaného 
života a poslední, o co stojí, je nějaký romantický dlou-
hodobý vztah. Jenže co čert nebo bůhvíkdo nechtěl, při 
reportáži potká Aarona Connerse, sportovního lékaře a 
velice milého, pohledného a schopného mladého muže..
od 15 let | CZ titulky | vstupné: 110 Kč

20. a 21. srpna 2015 od 21.30 hodin
PIXELY
USA | 2015 | -
Mezigalaktičtí mimozemšťané si vyloží obrazové zázna-
my klasických videoher jako vyhlášení války a zaútočí 
na Zemi bojovou technikou, která se těmito hrami pří-
mo inspiruje. Prezident Will Cooper musí povolat svého 
nejlepšího kamaráda z dětství, aby zachránil planetu..
přístupné | CZ dabing | vstupné: 130 Kč

29. srpna 2015 od 21.30 hodin
HITMAN: AGENT 47
USA | 2015 | 96 min.
Agent 47 se soustředí na elitního vraha, který byl pomocí 
genetiky stvořen jako dokonalý stroj na zabíjení. A47 je 
vyvrcholením desetiletí výzkumu – a jeho existence nava-
zuje na čtyřicet šest před ním klonovaných agentů obda-
řených nebývalou silou, rychlostí, vytrvalostí a inteligencí.
od 15 let | CZ titulky | vstupné: 110 Kč

30. srpna 2015 od 21.30 hodin
MIMONI
USA | 2015 | 91 min.
Zamysleli jste se někdy nad tím, proč vlastně ti žlu-
ťoučcí a k sežrání roztomilí Mimoni dobrovolně slouží 
Gruovi, padouchovi s velkým „P“? Tihleti dobráci od 
kosti vidí odnepaměti smysl své existence v posluho-
vání tomu největšímu darebákovi široko daleko...
přístupné | CZ dabing | vstupné: 100 Kč

16. srpna 2015 od 21.30 hodin
TERMINÁTOR GENISYS
USA | 2015 | 126 min.
Režisér James Cameron, jeden z prvních diváků fi lmu 
Terminator: Genisys, po promítání prohlásil, že viděl 
snímek, který může být právem považovaný za třetí díl, 
navazující na jeho dva Terminátory. Větší punc kvality 
než pochvalu od „otce zakladatele“ fi lm získat nemohl.
od 12 let | CZ titulky | vstupné: 110 Kč

Poprvé se na kláštereckém zámku před-
staví 5. 9. od 18 hodin Folková Evža. 
Duchovní otec této akce Pepa Štross to 
bere jako výzvu, uspořádat Evžu v jiném 
prostředí a na svůj oblíbený festival ten-
tokrát pozval pětici výborných kapel:
Žalman a spol., Stráníci, Pepa a Matěj 
Štrossovi, Lážo plážo a Kvinta. Vstupné 
bude lidovka 150,- Kč a mimo dobré 
muziky a příjemného prostředí ještě 
můžete s Pepou Štrossem pokřtít jeho 
novou desku Totální výprodej.         -rony-

Folková Evža
se stěhuje na zámek

Výběr fotografi í z ojedinělé sbírky více 
než 7 tisíc fotografi í a diapozitivů z Hi-
malájí, které zde pořídil Josef Rakoncaj, 
můžeme vidět v klášterecké galerii Kryt 
již jen do 3. 8. 2015. Výstavu zahájil sám 
autor, jeden z našich nejlepších horolez-
ců, který na vernisáži ochotně podepiso-
val své knížky i DVD. Kolik mezních si-
tuací, kdy šlo doslova o holý život, má za 
sebou, přitom neprozradil. Můžeme se 
tedy jen dohadovat, jaké to je v takových 
výškách, kde příroda má jasně navrch. 
Kdo tyto výstupy přežije a překoná do-
slova sám sebe, nám pak může vyprávět. 
Pan Rakoncaj tak činí s pokorou a obdi-
vem k horám, které ho přitahovaly celý 
život. Nejdřív zdolával ty české, kde má 
zapsáno 54 prvovýstupů, a pak se po-
stupně dostával do světa jako reprezen-

Výstava Josefa Rakoncaje se blíží ke konci
tant naší země. Himaláje se mu podařilo 
navštívit celkem patnáctkrát, vystoupil 
tu na osm osmitisícovek.                    -vfi s-

!
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Na konci června se klášterečtí zápas-
níci zúčastnili mezinárodního turnaje 
v zápase řecko-římském. Ten se konal 
v Chomutově a závodníci bojovali o 
Pohár primátora pořádajícího města. 
Do bojů o cennou trofej se zapojili 
čtyři klášterečtí zápasníci.
„Bylo tam sto sedmdesát závodníků 
a velká konkurence,“ vzpomínal na 
závody trenér Vasil Želev. „S našimi 
závodníky jsem moc spokojený. To, co 
jsme v sezoně natrénovali, to se daři-
lo. Techniku a chvaty, co jsme se nau-
čili, dokázali kluci využít. Mezi těmi 

Mladí zápasníci uspěli v Chomutově

V polovině června se v Úhošťanech ko-
nal již dvacátý ročník XC Okruhů. Závod 
horských kol, který pořádá kadaňský 
Hnízdil tým a především početná parta 
nadšenců. Jubilejní ročník byl příleži-
tostí zavzpomínat na začátky oblíbené a 
závodníky hojně navštěvované sportovní 
akce.
„Toto naše organizované blbnutí začalo 
někdy v roce 1996,“ vzpomínal jeden z 
hlavních organizátorů Martin Šindelář, 
klášterečák, který reprezentuje kadaňský 
Hnízdil Team. „Inspiroval nás závod hor-
ských kol ve Špindlerově Mlýně nebo cho-
mutovský Partyzán. Tak jsme si řekli, proč 
nemít něco i tady v Kadani. První ročníky 
byly takové legrační. Vítězové stáli na žid-
lích, všechno to bylo takový pionýrský, ale 
bylo to hezký. Začala tu vznikat komunita 
lidí, kteří se pohybovali na horských kolech 
a měli tendence si zazávodit, tak to byl 
prvotní impuls k tomu uspořádat tenhle 
závod. Prvních deset let jsme to dělali s 
Pavlem Hnízdilem sami a pomáhali nám 
hlavně manželé Konopkovi a po první 
dekádě nám začal trochu docházet dech. 
V té chvíli současně vznikl Hnízdil Team 
a přišel Vojta Marvan, který přivedl další 
omladinu a spoustu nápadů, včetně chuti 
dělat závody dál. Takže od té druhé desítky 
se na pořádání podílí deset patnáct skal-

Klášterecký Havlíček na XC okruzích zvítězil

K
lášterečtí kláštereckým
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Kancelář v obřadní síniKancelář v obřadní síni
na hřbitově v Kadanina hřbitově v Kadani

STÁLÁ SLUŽBA:STÁLÁ SLUŽBA:

776 33 22 18776 33 22 18

Zákaznická linka - ZDARMAZákaznická linka - ZDARMA

NON STOP:NON STOP:
800 26 11 28800 26 11 28

POHŘEBNÍ SLUŽBA KADAŇ

e-mail: kadan@pohrebnisluzbakadan.cz
web: www. pohrebnisluzbakadan.cz
Vysočanské zahrady a.s.     krematorium
Člen sdružení pohřebnictví
Poskytujeme kompletní služby v oboru pohřebnictví na vysoké úrovni.

ních nadšenců. A všichni jsou úžasní, bez 
nich by se to nedalo dělat.“
Kadaňské XC Okruhy slaví dvacítku a 
už devět let je tento závod součástí cyk-
listického seriálu Pohár Peruna. Do něho 
patří například Perštejnské Giro, klášte-
recké Wembloudovy hrby, XC Partyzán 
Chomutov nebo Vejprty Tour.
„My jsme vlastně Pohár Peruna vymysle-
li,“ dodává Martin Šindelář. „Před těmi 
devíti lety přišla další parta, z Perštejna, ti 
chtěli dělat další závod. V Chomutově už 
běžel několik let XC Partyzán, tak nás na-
padlo sdružit tyhle závody do jednoho mi-
niseriálu. Přidal se ještě Honza Malecha, 
který pořádal MD triatlon v Prunéřově a 
chtěl pořádat i závod čistě horských kol. 
První ročník to bylo pět závodů a v sou-
časnosti se Pohár Peruna skládá z deseti 
závodů.“
Ačkoli na startu XC Okruhů bývá každý 
rok nabito, paradoxně účast na letošním 
ročníku patřila k těm slabším.
„Těšili jsme se, že na startu dvacátého roč-
níku bude víc lidí,“ povzdechl si Šindelář. 
„Snažili jsme se, ale souběžně s okruhy 
běží v Ostrově XTerra, v Peci pod Sněžkou 
se jede závod Českého poháru, kde je část 
Hnízdil Teamu, spřátelený tým z Perštejna 
je na čtyřiadvacetihodinovce u Liberce a to 
všechno bohužel oslabilo startovní pole na 

našem závodě.“
Závodníci, kteří na dvacátý ročník XC 
Okruhů zavítali, však nelitovali. Přede-
vším pro ty menší, ale nejen pro ně, bylo 
navíc připraveno překvapení - exhibiční 
vystoupení Damjana Siriškiho, mistra 
republiky ve freestylu, dvojnásobného 
mistra republiky v biketrialu a především 
prvního jezdce, který na horském kole 
předvedl salto vzad. Nakonec nezůstalo 
jen u exhibičního vystoupení, mladí cyk-
listé si mohli triky v doprovodu mistra 
vyzkoušet na vlastní kůži.
Ovšem větším překvapením než Siriš-
kiho exhibice, bylo pro všechny cyklisty 
především počasí. Ubíjející vedro, které-
mu se nedalo nikde na trati uniknout.
„Já mám pocit, že kromě asi dvou ročníků 
bylo takové počasí vždycky,“ usmíval se 
Martin Šindelář. „Pro ty závodníky, kteří 
budou startovat po poledních hodinách, to 
bude maso.“
Ve všech kategoriích si závodníci s tro-
pickým počasím poradili a drtivá většina 
jich také dorazila do cíle. V kategorii M50 
zvítězil klášterecký František Havlíček z 
týmu TJ Grosseto. „Je to taková drncací 
trať,“ vydýchával v cíli své vítězství Havlí-
ček. „Ale trať je pěkná a je to lepší počasí, 
než kdyby byla zima nebo pršelo.“
Martin Šindelář, který jel kategorii M40, 
skončil na třetím místě.                   -miny-

velkými kluby z celé republiky jsme si 
ostudu neudělali. Uvidíme, co bude na 
podzim, ale zatím jsem s výsledky spo-
kojený.“
Ze čtyř kláštereckých mladých zápasní-
ků nakonec uspěli ve velké konkurenci 
tři. Denis Slavík v kategorii přípravek 
do 28 kilogramů skončil na nešťast-
ném 4. místě. Bronzovou medaili vy-
bojoval v kategorii mladších žáků do 
44 kilogramů Roman Kapic. Nejlépe si 
z kláštereckých borců vedl Igor Skryp-
nik, který mezi mladšími žáky do 52 
kilogramů vybojoval stříbro.       -miny-

PRACOVNÍ NABÍDKA
PŘIJMEME:

• KLEMPÍŘE

• POKRÝVAČE

Kontakt: 605 118 954

V sobotu 26. září 2015 se bude konat 
automobilový závod pod názvem Čes-
komoravský pohár. Jedná se o Rallye 
Krušné hory 2015. Společnost VTR 
Litoměřice, která tyto závody pořádá 
již sedmým rokem, naplánovala trasu z 
Klášterecké Jeseně směrem na Kamen-
nou a Alšovku, dále do Petler a cílové-
ho místa v Domašíně. Město Klášterec 
nad Ohří se muselo k tomu to závodu 
vyjádřit, protože trasa vede přes jeho 
katastrální území. Zastupitelé města 
na svém zasedání dali tomuto závodu 
zelenou, a proto se obrací na všechny, 
kdo budou chtít tento určitě atraktivní 
závod sledovat na vlastní oči, aby se 
striktně drželi všech bezpečnostních 
pravidel pořadatelů a shromažďovali se 
jen na místech pro ně, jako pro diváky, 
určených. Co se týče našeho města, zde 
se žádná omezení v dopravě neprojeví. 
Vše podstatné se odehraje na pláno-
vané trase, proto si na tento den raději 
neplánujte výlet na Měděnec a nebo 
zvolte delší objízdnou trasu přes Hra-
diště a Rusovou. O všech uzavírkách a 
omezeních, která se budou k závodu 
vztahovat, budou všichni včas infor-
mováni.                                             -rony-

Automobilová Rallye 
Krušné hory 2015
pojede za humny

K
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PRODEJ KRMNÝCH SMĚSÍ
pro nosnice, králíky, krůty, brojlery, kuřata, kachny, 

kuřice, pštrosy, ovce, křepelky, prasata, skot aj.

Dále nabízíme – pšenici, ječmen, kukuřici, oves, 
obilné šroty, vojtěškové úsušky, otruby, 

cukrovarské řízky a velký výběr granulí pro psy.
 

Děkujeme našim zákazníkům.

Velmi kvalitní směsi za super ceny
v PRODEJNĚ KRMIV Osvobozená 777,

Klášterec nad Ohří (naproti Penny).

Otevírací doba:
PO-PÁ  9-12   13-17    *    SO  8-12

Tel.: 720 739 769


